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Postbus 12345                                                                                                                                                                             

5200 GZ ’s-Hertogenbosch 

 
 
     ’s-Hertogenbosch , 21-03-2013. 

 
 
Vragen ex art.39 R.v.O.               
 
Herontwikkeling openbare ruimte Hudsonlaan. 
 
Geacht College, 
 
Afgelopen week werden wij uitgenodigd door een groep bewoners van de Hudsonlaan. In deze straat 
is een herontwikkelingsplan in ontwikkeling. De betreffende bewoners hebben de indruk dat hun 
inbreng niet echt serieus genomen wordt. 
Van de start af aan gaven zij aan tevreden te zijn met de huidige toestand in de straat en wensen 
alleen wat verkeersbelemmering wensten om de veiligheid vooral in de bocht van de Hudsonlaan te 
vergroten. 
De benodigde financiën voor deze opknapbeurt komen vrij uit de mindere kosten van de 
herinrichting van de Parade. Bewoners hebben het idee, er is geld over en dat droppen we in de 
Hudsonlaan. 
In het plan neemt het totale groen toe, wat op zich een vooruitgang zou zijn. Maar bewoners lezen 
ook de krant en weten van de toekomstige bezuinigingen op groenonderhoud. Dit is ook ter sprake 
geweest en het antwoord zou uit vrijwilligers met groene vingers uit de straat moeten bestaan. 
Hieraan wordt door de bewoners getwijfeld of dit ooit tot stand komt. 
 
Daarom heeft onze fractie de volgende vragen voor het college. 
 

 Is het college op de hoogte van de wens van een groot deel van de bewoners die gewoon 
hun eigen straat willen behouden hooguit voorzien van enkele extra veiligheidsmaatregelen? 
 

 Op welke manier is men met de wens van de bewoners omgegaan om van de voorgenomen 
plannen af te zien? 
 

 Is het college het met de fractie van Bosch Belang eens dat in deze tijden van bezuinigingen 
financiën die over zijn uit projecten besteed dienen te worden in projecten met een breed 
draagvlak onder de bewoners om het project, in dit geval een groenproject met bijbehorend 
onderhoud, na enkele jaren nog steeds zijn waarde heeft? 
 

 Is het college bereid met de bewoners ook de zeer gewenste sobere variant in uitwerking te 
nemen en zo nee, waarom niet? 

 
Fractie van Bosch Belang 
Bert van Gelder 
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Herontwikkeling openbare ruimte Hudsonlaan 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
In uw brief van 21 maart 2013 stelt u raadsvragen ex artikel 39 Reglement van Orde over Vragen ex 
art. 39 R.v.O. Herontwikkeling openbare ruimte Hudsonlaan. 
 
Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 
 
Het college heeft kennisgenomen van uw brief waarin u aangeeft dat een groep bewoners zich niet 
serieus genomen voelt. Zij zien liever af van de herinrichtingsplannen van de gemeente voor de 
Hudsonlaan. 
 
In de voorjaarsnota 2011 is besloten uit het beschikbare budget voor de herinrichting van de Parade 
middelen vrij te maken om in te zetten voor de inrichting van de openbare ruimte in de wijken. De 
afdeling Openbare Ruimte en Verkeer heeft hiervoor samen met Wijkmanagement het project 
Buurtpleinen opgestart. Juist het wijk- en buurtplein biedt kansen om mensen meer te betrekken bij 
hun woonomgeving. Belangrijk is dan ook dat de buurtpleinen samen met bewoners worden 
ontwikkeld. De herinrichting van de Hudsonlaan betreft één van deze buurtpleinen.  
 
Voor de Hudsonlaan is gestart met een enquête bij 700 adressen in heel de wijk. Voor direct 
aanwonenden is de enquête persoonlijk overhandigd door toenmalig wethouder Eigeman. De 
respons van 138 adressen laat zien dat er breed draagvlak is voor herinrichting van de Hudsonlaan.  
Bewoners konden zich opgeven voor deelname in de werkgroep met professionals. Van de 80 
betrokken bewoners praatten er 40 actief mee in de werkgroep tijdens de bijeenkomsten. In totaal 
waren er 6 bijeenkomsten met bewoners, waaronder een excursie en een workshop. Alle suggesties 
van bewoners zijn afgewogen en verwerkt of met uitleg teruggekoppeld. Van iedere bijeenkomst is 
uitgebreid verslag gemaakt. 
 
Ook de Wijkraad is positief over het herinrichtingsplan en het proces met bewoners, zie daarvoor ook 
de bijgevoegde reactie van de Wijkraad. 
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Vraag 1: Is het college op de hoogte van de wens van een groot deel van de bewoners 

die gewoon hun eigen straat willen behouden hooguit voorzien van enkele extra 
veiligheidsmaatregelen? 

Antwoord: Het college is er van op de hoogte dat een deel van de bewoners moeite heeft 
met veranderingen voor hun deur. Er is daarom veel inspanning verricht om de 
wensen van deze bewoners te vervullen. Het grootste deel van de werkgroep 
geeft aan veel meer te willen dan enkele veiligheidsmaatregelen. Dat blijkt ook 
uit de enquête-uitslagen. 
 
 

Vraag 2: Op welke manier is men met de wens van de bewoners omgegaan om van de 
voorgenomen plannen af te zien? 

Antwoord: Tijdens de 3e bijeenkomst (workshop) heeft een enkeling ingebracht om van de 
plannen af te zien. Dit is direct in de werkgroep besproken. Toen werd duidelijk 
dat het overgrote deel van de deelnemers niet wilde afzien van de plannen. 
 
 

Vraag 3: Is het college het met de fractie van Bosch Belang eens dat in deze tijden van 
bezuinigingen financiën die over zijn uit projecten besteed dienen te worden in 
projecten met een breed draagvlak onder de bewoners om het project, in dit 
geval een groenproject met bijbehorend onderhoud, na enkele jaren nog steeds 
zijn waarde heeft? 

Antwoord: Nee, het college is het hier niet mee eens. Het gaat hier niet om financiën die 
over zijn uit een project. In de voorjaarsnota 2011 is besloten uit het beschikbare 
budget voor de herinrichting van de Parade middelen vrij te maken om in te 
zetten voor de inrichting van de openbare ruimte in de wijken. De Hudsonlaan is 
één van de Buurtpleinen die met dit geld worden gerealiseerd. Het 
herinrichtingsplan heeft een breed draagvlak: het is door co-creatie mét de 
bewoners tot stand gekomen. Het herinrichtingsplan is goedgekeurd door de 
afdeling Realisatie en Beheer. De beheerkosten blijven onveranderd en binnen 
het beschikbare budget. Van beheer door bewoners is geen sprake. 
 
 

Vraag 4: Is het college bereid met de bewoners ook de zeer gewenste sobere variant in 
uitwerking te nemen en zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, het college is niet bereid af te zien van het gemaakte herinrichtingsplan ten 
gunste van een sobere variant, omdat het plan door zorgvuldige co-creatie tot 
stand is gekomen en draagvlak heeft onder de meerderheid van de bewoners. 
Een sobere variant zou voor deze enthousiaste buurtbewoners een teleurstelling 
zijn. 
 
 

 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van ’s-Hertogenbosch, 
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De secretaris,      De burgemeester, 
 
 
mr. drs. I.A.M. Woestenberg      mr. dr. A.G.J.M. Rombouts 


